
Skupščina Mercatorja Delničarji izglasovali še višjo dividendo, spremembe statuta, posebno revizijo
Ljubljana - Ni bilo slišati zvi-
šanih tonov, ampak je pre-
vladovala znana polikana re-
sno-profesionalna izreka Žige
Debeljaka, skupščina pa je
bila dolga in izjemno dina-
mična, z na trenutke duho-
vitimi vložki. A sprejeti skle-
pi so bili drugačni od vnaprej
predlaganih.

božena križnik
Vanja Tekavec

Delničarji Mercatorja - na včeraj-
šnji skupščini je bilo prisotnega
66,7 kapitala z glasovalno pravi-
co - so že pri prvi točki dnevnega
reda nakazali, kdo bo krojil doga-
janje na seji: namesto pooblaščen-
ca uprave, odvetnika Uroša Iliča,
so za predsednika skupščine z na-
sprotnim predlogom NFD1 izgla-
sovali odvetnika Bojana Pečenka.

Po predstavitvi letnega poročila
je nasprotni predlog za razdelitev
bilančnega dobička vložila Skupi-
na Pivovarna Laško (PIL): name-
sto predlagane dividende v višini
4,5 evra bruto na delnico naj druž-
ba izplača šest evrov, kar je pribli-
žno enak dividendni donos kot v
zadnjih dveh letih. Predlog je bil
izglasovan s 97 odstotki glasov. Še
nekoliko večje je bilo soglasje o
podelitvi razrešnice nadzornemu
svetu, le 68 odstotkov glasujočih
pa je podelilo razrešnico upravi.

Tudi večino preostalih predlo-
gov uprave so gladko povozili na-
povedani, a na sami seji deloma

modificirani nasprotni predlogi
treh velikih delničarjev. Z več
kot 90-odstotno večino glasov
so, denimo, potrdili spremembe
statuta (zmanjšanje števila članov
nadzornega sveta z 12 na devet,
pri čemer bo kapitalska stran pre-
vladala s šestimi člani, omejitev
pooblastil upravi za določene po-
sle do največ pet milijonov evrov
vrednosti ter črtanje odobrenega
kapitala).

Uresničila so se tudi pričakova-
nja, da bodo lastniki postavili nov
nadzorni svet. Najprej so na neza-
sedeno mesto izvolili ekonomista
Mateja Lahovnika (na predlog
PIL), po odpoklicu sedanje nad-
zorniške sestave pa je ta največji
lastnik ponudil (in prepričljivo
dobil) še dve nadzornici, Marjeto
Zevnik in Mirjam Hočevar, obe iz
uprave pivovarne, NFD1 je »pri-
spevala« Zdenka Podlesnika, zna-
nega kot prokurista Mure, banka
Unicredit pa Borisa Galiča iz Alli-
anz Zagreb in svojega prokurista
Roka Rozmana.
Delnica Mercatorja poskočila
za deset odstotkov
Presenetljiv preobrat se je na
skupščini Mercatorja zgodil le
dan po nepričakovanem odstopu
celotne uprave družbe. Kot je po

skupščini pojasnil Žiga Debeljak,
so se za to odločili zaradi različnih
pogledov na procese prodaje Mer-
catorja, kar je vodilo v nezaupanje
med nekaterimi delničarji družbe
in upravo.

Debeljak, ki nove službe še

nima, je nadzornike pozval, naj
čim prej imenujejo novo upravo.
Sedanja uprava je pripravljena
svoje delo opravljati še šest mese-
cev, toliko znaša njen odpovedni
rok, pripravljena se je pogovarjati
tudi o sporazumnem skrajšanju
tega roka. Do odpravnine pa po
Debeljakovih besedah ni upravi-
čena, saj so se člani uprave sami
odločili za odstop, razen če bi se
skrajšal odpovedni rok. V tem
primeru je morebitna odpravnina
stvar dogovora, je pojasnil Debe-
ljak. Delnica Mercatorja je včeraj
poskočila za 9,60 odstotka.

Žiga Debeljak Foto Leon Vidic
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